
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 27 november 2018 

 

Al vele malen zijn vragen gesteld over de ontwikkeling met betrekking tot 

de oude Dalton Mavo aan de Hendrik van Naaldwijkstraat / Geestweg in 

Naaldwijk.  

 

De navolgende vragen: 

- Hoe staat het met de bekende ontwikkelaar en gaat deze ook 

daadwerkelijk de bouw realiseren? 

- Hoe staat het met de anterieure overeenkomst met betrekking tot 

dit project? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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